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                                               Skolebestyrelsen 

Referat 
Data om mødet 

 

Dato: 12. oktober 2022 

Kl. 19.00 – 20.30 

Personalerummet. 

Mødet er ekstraordinært indkaldt idet 

det planlagte møde den 4. oktober 

måtte aflyses. 

 

 

Mødedeltagere:  

Betina Christensen 

Birgitte Nørgaard 

Katja Jacobsen  

Stina Andersen 

Camilla Jarlholm (afbud) 

Malene Brønd 

Mia Stensgaard 

Mette Larsen 

Nina Holm Jensen 

Jakob Dalgas  

Karin Villumsen - souschef (referent) 

 

Elevrepræsentanter: 

Christoffer og Luca 

  

Afbud: 

Malene, Stina, Camilla, Mette,  

Elevrådet – Luca  

 

Pkt. Dagsorden:  Ansvarlig: 

1 Godkendelse af dagsorden Godkendt  

2 Godkendelse af referat samt 

opfølgning fra mødet 29. august. 

Referatet vedhæftes og er lagt på 

hjemmesiden. 

Godkendt  

 

Principperne på skolens hjemmeside er 

dateret.  

Ordensreglen mangler at blive dateret.  

Evt. meget gamle principper fjernes fra 

skolens hjemmeside.  

3 Mobilbevidst skole. 

Drøftelse af princip om mobilbevidst 

skole. 

Betina og Stina udsender – hvis 

muligt – forslag til formulering. 

 

Drøftes med henblik på 

færdigbehandling. 

SFO’en arbejder på egen regler.  

 

Bestyrelsen har fået henvendelser fra 

forældre der er ærgerlige over at princippet 

er ændret.  

 

Sætningen ”…. Akut ” slettes. 

 

Bestyrelsen vedtog princippet d.d. 12/10-22. 

 

Princippet og håndteringen af det evalueres 

ved slutningen af skoleåret 22-23. 

 

Orientering fra Nina om at 4. årgang …… 

  

4 Diverse orienteringspunkter 

 

Jakob og Birgitte har deltaget i kursus 

for bestyrelser 

Jakob og Nina har deltaget i 

dialogaften med skoleudvalget 

Skoleudvalget – drøftelse af kapacitet på 

skoleområdet. Skoler i midtbyen har 

voksende elevtal.  
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Andet relevant? 

5 Eventuelt Erfaringer fra forældremøderne –  

 

5.årgang havde ønsket at får bestyrelsens 

uddybende forklaring på ”Mobilbevist skole” 

princippet. Det var en god oplevelse 

 

Hvilke principper er særligt relevante for de 

forskellige årgange? 

 

Bestyrelsen opfordrer til at lærerne kommer 

med ønsker til bestyrelsen om hvad der skal 

lægges vægt på.  

 

Er det nødvendigt at bestyrelsen kommer 

med på forældremøde hvert år, eller kunne 

det være på udvalgte årgange, f.eks. 0., 1., 

4. og 7. kl.  

Drøftes på et kommende møde.  

 

 

 


